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Sesja rozpoczęła się o godz. 11;00., a zakonczyła o godz. I2;3O

Sesję zwołał Komisarz Wyborczy we Włocławku - Postanowienie z

dnia 3 grudnia 2014 roku.

Przed rozpoczęciem obrad Przewodniczący Gminnej Komisji

Wyborczej w Wąpielsku Pan Edward Cieszyński wręczył Panu

Dariuszowi Górskiemu zaświadczenie o wyborze na Wójta Gminy

Wąpielsk' w wyborach, które odbyĘ się dnia 30 listopada 2014 roku'

Pan Tomasz Czajkowski otworzył obrady i powitał wszystkich

przybyĘch na dzisiejszą sesję.

W Sesji udztał bierzę 15 radnych, Sesja jest władna podejmować

prawomocne uchwĄ'

Wśród zaproszonych gości są radny sejmiku Pan Paweł Zgórzynski,

radny powiatu Pan Piotr Czamecki, starosta powiatu rypińskiego Pan

Zbigniew Zgórzyński oraz Pani Dorota Lewandowska

przedstawicielka Burmistrza Rypina.

Ad,.2

Przyjecie porządku obrad;

Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad, który został

ustalony przez Komisarza Wyborczego.

1. otwarcie sesji i stwierdzenie obecności.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Złożenię ślubowania przez W ójta Gminy.

4. Zakończenie obrad sesji.



Pan Przewodntczący dodał, że radni w dniu dzisejszym otrzymali

proj ekty uchwał,, które na dzisiejszej sesji proponuj ęprzyJąć;

uchwały w sprawie;

- usta1enia wynagrodzenia d1a wójta

- ustalenia zasad i wysokości diet dla radnych w formie ryczałil
miesiecznego

- uchwalenia diet w formie ryczałtu dla sołtysów

_ okręślenia zasad udzielania dotacj i celowej z budżetu gminy na

dofinansowanie modemizacji przydomowych studni kopanych

- zmiany budżetowe

Pan Przewodniczący zap1Ąał., czy ktoś z radnych ma uwagi do

programu.

Nikt z radnych uwag nie wniósł.

Za przyjęciem porządku obrad głosowało 15 radnych na 1 5 obecnych

na sesji.

Ad.3

Złożenie ślubowania przez W ojta Gminy.

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Czajkowski odczytał treść

ślubowania , a Pan Wójt powtarzał '' obejmując urząd wójta gminy,

uroczyście ślubuję ,że zachowam wierność prawu' a powierzony mi

urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności

mieszkańców gminy. Tak mi dopomóż Bóg'''

Następnie Panu Wójtowi gratulacje wyboru złoĘIi zaproszeni goście

oraz Przewodniczący Rady Gminy.

Pan Wójt podziękował za przybycie gościom. Zapewn1ł, Że będzie

współpracował z gminami ościennymi , starostwem,

Również Pan Starosta zadeklarował dobrą współpracę'



Ad.4

Podjęcie uchwał w sprawie;

- ustalenia wynagrodzenia dla wójta

P. Sekretarz _ wynagrodzenie zasadnicze oraz dodatki miesczczą się

w tabe1i rozporządzenia Rady Ministrów o pracownikach

samorządowych. Wynagrodzenie ustala Rada Gminy, moŹe ona

dokonać zmiany.

P. Wójt - wysokość wynagrodzenia przyjil.

Za przyjęviem uchwĄ głosowało 15 radnych na 15 obecnych na

sesji.

UchwałaNr IIl 4l 14

- ustalenia zasad i wysokości diet d1a radnych w formie ryczałtu
miesięcznego za udzlał w sesjach Rady Gminy i posiedzeniach

komisji.

P. Sekretarz _ diety zostaĘ podwyższone o 100 zł d1a radnych, w

stosunku do diet poprzedniej kadencji.

P. Duda _ proponuję, aby wysokość diet pozostawić na

dotychczasowym poziomie, również Pan Ługowski wypowiedział

się ,aby nie podwyższać diet.

Pan Przewodniczący zaproponował, aby poddać pod głosowanie

proj ekt tej uchwały.

Zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem wysokości diet

proponowanych w proj ekcie uchwały.

Nik z radnych nie głosował.

Kto z radnych jest za przyjeciem wysokości diet, takich jakie

obowiązyrvały dotychczas.

Projek1 uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.



Za przyjęctem głosowało 15 radnych na 15 obecnych na sesji.

Uchwała Nr IIl 5 l 14

- uchwalenia diet w formie ryczahu dla sołtysów za udział e sesjach

Rady Gminy i komisjach rady.

P. Sekretarz - jest to zrekompenowane wynagrodzeni sohysów za

poświęcony czas na działa1ność pub1iczna oraz zwrot kosztów

zvvięanych z podróŻami służbowymi, wynagrodzenia tego nie

można łączyć z wynagrodzeniem za pobór podatków, edzi
obowiązuje kwota 3Yo od zebranej sumy podatków. obecnie podatki

płacone są na konto urzędu, więc sohysi jeśli zbierają pieniądze' są

to małe kwoty'

Jest również zapis ,że za nieobecność na sesji będą mieli potrącone

10%o ryczałtll.

P. Szeler zaproponował, aby ryczah sołtysów pozostawić na

dotychczasowych zasadach, było 450 zł miesięcmego ryczałtu,,

potrącenia wynosiły 70%o, za nieobęcność na sesjach.

P. Listkowski zaproponował, aby przy1ąć ryczałt miesięczny, a

potrącenia za niusprawiedliwioną nieobecność na sesji zwiększyć do

rs%.

Pan Przewodniczący zap1Ą.ał, czy radni są za przyjęciem

proponowanej uchwĄ z potrąceniem 15 % wysokości diety za

nieobecność na sesj ach.

Projekt proponowanej uchwĄ przedstawił Przewodniczący Rady '

Zaprzyjęciem uchwaĘ głosowało 15 radnych na 15 obecnych na

sesji.

Uchwała Nr II l 6114



- określenia zasad udzielania dotacjl celowej z budżetu gminy na

dofinansowanie modemizacji przydomowych studni kopanych.

P. Sekretarz - w m-cu perżdziemiku Rada Gminy podjęła uchwałę w

tej sprawie, jednak Regionalna Izba obrachunkowa zaleciła

uchylenie tej uchwĄ i dokonała poprawek, które zostĄ z RIo
uzgodnione. obecna uchwała jest w pełni uzgodn l'ona z lzbą
obracunkową.

Dotyczy ona pogłębiania isniejących studni w gospodarstwach

domowych, metodą odwięrtu. Problem braku wody w studniach

dotyczy całego roku, na1bardziej odczuwają to mieszkańcy ,których

gospodarstwa połozone są w obrębie rzeki Drwęcy,' oraz mieszkający

w iasach. Budowa wocdociągu jest niemożliwa i ekonomicznie

nieuzasadniona, a zaopatrzenie mieszkańców w wodę zgodnie z

ustawą należy do gminy'

Dofinansowanie ze strony gminy wynosić będzie do 3.500 zł.

Przysługiwać ono będzie na podstawie podpisanej umowy oraz

przedłożeniu faktury za wykonanie robót i protokołu końcowego

odbioru.

Za przyjęciem uchwaĘ głosowało 15 radnych na 15 obecnych na

sesji.

Uchwała Nr IIl 7l 14

- zmianbudzetowych

P. Skarbnik - zmiany dotyczą po

dotacji na dofinansowanie składek

25I zł, dotacjęna zasiłki okresowe

dodatków socjalnych o 4.800 zł,

stronie dochodów; nviększenie

na ubezpieczenie zdrowotne o

o kwotę 7.000 zł. zwiększenie

po stronie wydatków; dokonano przesunięć wydatków

inwestycyjnych spowodowanych przyjęciem programu udzielania



dotacji do pogłębiania studni.

Za przy1ęciem uchwały głosowało 15 radnych na 15 obecnych na

sesji.

Uchwała Nr IIl 8 l 14

Pan Przewodntczący zaproponował, aby powołać doruźnąkomi sj ę ,

w skład kórej weszli by przewodniczący komisji staŁych Rady

Gminy do spraw k1ęsk żywiołowych, kryzysowych oraz

zatrudnienia.

P. Sekretarz ; proponuję komisję tą powołać na następnej sesji,

dlatego, że projek uchwĄ należy uzgodnl'c zWydziałemNadzoru i

Kontroli Urzędu Wojewódzkiego we Włocławku.

P. Szteler _ aby z funduszu sołeckiego wyodrębnic fundusz na klęski

zywiołowe.

P. Sekretarz - fundusz sołecki na 2015 rok juz został przygotowany

oraz przesłany do Wojewody, również został wyodrębniony 1% na

klęski Żywiołowe.

P. Sekretarz _ ploszę o spotkanie komisji budżetowej w sprawie

omówienia budzetu gminy na 2015 rok.

NaleĄ również powołać komisję d/s opracowania nowego statutu

gminy.

Na tym obrady zakończono.

Protokołowała;

H. Siemińska

Przewodnicący
ĄaĄ Gminyn, -

,WWoffitł, lw'


